
World Teachers’ Day (October 5, 2021)

In 1994, UNESCO proclaimed October 5th World Teachers’ Day. It commemorates the anniversary of the adoption of the 1966
ILO/UNESCO Recommendation concerning the Status of Teachers. The latter sets forth the rights and responsibilities of teachers,
alongside international standards regarding their learning conditions. On this day, we would like to acknowledge the ongoing
contributions that staff and faculty members have put into providing us with an education, as well as the adaptability they have
demonstrated since the start of the pandemic. That said, the 2021 World Teachers’ Day will focus on the support that teachers need to
fully contribute to the recovery process under the theme “Teachers at the Heart of Education Recovery”. Its celebrations will take
place on October 4th to 8th through a series of global and regional events. We encourage students to recognize the prominence of both
staff and faculty members in our education system, and to keep treating them with the utmost respect that they deserve

Journée mondiale des enseignants (5 octobre 2021)

En 1994, l'UNESCO a proclamé le 5 octobre la Journée mondiale des enseignants. Il commémore l'anniversaire de l'adoption de la
Recommandation OIT/UNESCO de 1966 concernant la condition du personnel enseignant. Ce dernier énonce les droits et les
responsabilités des enseignants, ainsi que les normes internationales touchant leurs conditions d'apprentissage. En ce jour, nous tenons
à souligner les contributions continues que le personnel et les membres du corps professoral ont apportées pour nous fournir une
éducation, ainsi que l'adaptabilité dont ils ont fait preuve depuis le début de la pandémie. Cela dit, la Journée mondiale des enseignants
2021 se focalisera sur le soutien dont les enseignants ont besoin pour contribuer pleinement au processus de rétablissement sous le
thème « Les enseignants au cœur du rétablissement de l'éducation ». Ses célébrations auront lieu du 4 au 8 octobre à travers une série
d'événements mondiaux et régionaux. Nous encourageons les étudiants à reconnaître l'importance du personnel et des membres du
corps professoral dans notre système d'éducation, et à continuer de les traiter avec le grand respect qu'ils méritent




